
Protokół nr 53/2014
posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów

Rady Miasta Luboń
z dnia 25 czerwca 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności ( zał. nr 1 ).
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 17.00 w sali narad Rady Miasta.

Porządek posiedzenia:

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń na rok 2014.
2. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 

2014-2024.
3. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXIX/236/2013 z dnia 28 listopada 2013 

roku w sprawie podatku od nieruchomości.
5. Wolne głosy i wnioski.

Przebieg posiedzenia:

Ad.1
Pan skarbnik przedstawił zmiany dochodów i wydatków.
Radny Dworaczyk zapytał o wydatek 23 tys. na sfinansowanie syreny alarmowej na potrzeby 
obrony cywilnej. Odpowiedział skarbnik, że jest to wydatek na zakup syreny na SP 1 i docelowo 
zakupu innych syren, tak, aby pokryć obszar całego miasta. O szczegółach syreny powie na sesji.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Luboń
na rok 2014.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.2
Pan skarbnik wyjaśnił, że zmiana w WPF-ie wynika z dostosowania do zmian w budżecie. 
Zmieniamy dochody i wydatki, a tym samym limity zobowiązań i wydatków.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Luboń na lata 2014-2024.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 3 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.



Ad.3
Pan skarbnik poinformował, że uchwała ściśle związana jest ze zmianami w budżecie. W zał. nr 6 
znajdują się przychody i rozchody. Aby wykonać te pozycje należy zrealizować tę umowę 
kredytową, dlatego konieczne jest podjęcie tej uchwały. Kwota kredytu uległa zmniejszeniu o 
wprowadzone wolne środki.
Radny Dworaczyk zauważył, że w dyskusji przy uchwalaniu budżetu mówiono, że zaciągany 
kredyt będzie mniejszy. Pan skarbnik: tak jest mniejszy o wolne środki.
Radny Bartkowiak zapytał czy jest to uruchamiane od razu czy etapami? Odp.: przewidujemy dwie 
transze. Dajemy sobie również możliwość umniejszenia kredytu.
Radny Bielawski zapytał do jakiego wskaźnika zadłużenia się zbliżamy? Pan skarbnik: Wskaźniki 
podaje się informacyjnie, one nie stanowią żadnych limitów. Istotna jest tzw. nadwyżka operacyjna. 
W WPF-ie po zmianach mamy wskaźnik 40%. Do 60% jeszcze brakuje. Ten wskaźnik niewiele 
mówi obecnie.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 5 radnych
Przeciw              - 1 radny
Wstrzymało się  - 2 radnych

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.4
Pan skarbnik przedstawił projekt uchwały, który polega na dodaniu 1 pkt. w części dotyczącej 
zwolnień. Radny Dworaczyk zapytał czy ta uchwała będzie skutkowała mniejszymi opłatami dla 
rodziców? Jaki będzie skutek społeczny. Radni uznali, że skutku znacznego nie należy się 
spodziewać, można liczyć na drobne zmniejszenie opłat.
Radny Bielawski zapytał jaka to strata dla budżetu? Około 10 tys.
Radna Machalska stwierdziła, że ta uchwała to zachęcenie do prowadzenia takiej działalności i 
uruchamiania nowych żłobków.

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
XXXIX/236/2013 z dnia 28 listopada 2013 roku w sprawie podatku od nieruchomości.

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych.
Za                       - 7 radnych
Przeciw              - 0 radnych
Wstrzymało się  - 1 radny

Komisja wydała pozytywną opinię o projekcie.

Ad.5
Brak.

Posiedzenie zakończono o godz. 17.35.



    …..............................................                                 ….............................................................
    Sekretarz ( Andrzej Okupniak )                                 Przewodnicząca ( Małgorzata Matysiak )

Załączniki:

1. Lista obecności.


